

	<p>På hjemmesiden oplyses priser på facilitetskort under medlemskab. Priser oplyses ligeledes i nyhedsbrev. Conni er ansvarlig for skilte og oplysning til hjemmeside og nyhedsbrev (Mette)</p>
<p>Pkt. 5: Kontrakt med fonden</p>	<p>Drøftelse af information givet den 6. marts: Kritik af fonden og frustration blandt medlemmerne, da VK fortsat ikke har fået adgang til de faciliteter, vi var lovet ved opstart af projektet. Efterfølgende mail til bestyrelsen fra et medlem understreger medlemmernes frustration, hvorfor bestyrelsen vil give en opfølgende orientering til medlemmerne i et nyhedsbrev.</p> <p>Nyhedsbrevet skal indeholde oplysninger om mødeaktivitet mellem fond og VK, reduktion i tildelt areal til VK, forsøg på indgåelse af lejekontrakt med fonden, foreløbig status med VKs brug af nuværende faciliteter. AG + Kirsten skriver ud.</p> <p>Bjarne orienterede om møde i fonden. Der ønskes et møde med VK omkring faciliteterne og de muligheder, der er. Vi foreslår, at følgende fra VK deltager: Bjarne, Poul Erik, Allan, Poul. Bjarne tager kontakt til dem og aftaler derefter et møde med Niels fra fonden. Vi fortsætter med brug af de gamle faciliteter, indtil der kommer noget nyt.</p>
<p>Pkt. 6: Jubilæum</p>	<p>Evaluering af møde den 6. marts: Bestyrelsens skitse til jubilæet blev positivt modtaget.</p> <p>Forslag fra Køreudvalget: Light stævne i alle discipliner - dressur, topper, maratonforhindringer – formiddag</p> <p>Forslag fra Breddeudvalget: Hestevognstur - folk hentes ved P-plads, køres til stævneplads, evt. en lille tur gennem skoven Ansvarlig Hans Jørn/breddeudvalget Traditional kørsel – opstilling af forskellige typer vogne gennem tiden, paradekørsel med kommentering af speaker, Lene kan bidrage med vogne Ansvarlig Kirsten og aktivitetsudvalget (Flemming) Kvadrillekørsel – VK kuske med forskellige hestetyper Ansvarlig Sten og køreudvalget (Melissa)</p>